
JEGYZŐKÖNYV 

az MTáSZ elnökség soron következő elnökségi üléséről 
 
 

Időpont: 
2018. október 24. 
 
Helyszín: 
Magyar Sport Háza, II. emeleti ovális tárgyaló  
 
Jelen voltak 
Zsámboki Marcell, elnök 
Bíró Csaba, elnökségi tag 
Horváthné Krizsa Mária, elnökségi tag 
Juhász Péter, elnökségi tag 
Kis Katalin, elnökségi tag 
Papp Viktor, elnökségi tag 
Zsom Olivér, elnökségi tag 
Papp-Klisóczki Alexandra, főtitkár 
Törökgyörgy József, ellenőrző testület elnöke 
 
 

NAPIRENDI PONTOK   

1. A két ülés közötti elnöki döntések jóváhagyása  

2. Versenytánc szakág 

- Magyar Bajnokság 2019 

- Kiemelt versenytánc versenyek pályázati kiírása 

- Szabálymódosítások 

- Pontozóbírói vizsga kiírása 

- Válogatott keret edzés (december) 

3. Diákolimpia 2018/19. 

4. WDSF General Meeting 2019. 

5. Aktuális delegálások 

6. BA képzés mindkét szakágban a Testnevelési Egyetemen a 2019/2020-as tanévben, a TE és az 

MTaSZ együttműködési megállapodása 

7. Egyebek 

Zsámboki Marcell: Tehát akkor megnyitom az ülést. Az október 24-ei ülésen 10:22-kor 

határozatlépesek vagyunk. Móni és Balázs nem lesznek, Viktor jelezte, hogy késik. Jelenleg 6-an 

vagyunk. 

204/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége levezető elnöknek Zsámboki Marcellt, 

jegyzőkönyvvezetőnek Papp-Klisóczki Alexandrát, jegyzőkönyv hitelesítőnek Horváthné Krizsa Máriát 

választotta.  

Egyhangúlag elfogadva. 

 



Zsámboki Marcell: Megkaptátok a napirendi pontokat. Van, ami nincs benne, és írásos anyag nélkül 

tárgyalható? Azzal az egyebeknél foglalkoznánk. 

 

Kis Katalin: Igen, az éves díjazások rendszeréről kellene beszélnünk, mert az eddigi gyakorlat nem 

igazán jó a tapasztalatok szerint. 

 

Zsámboki Marcell: Közben Papp Viktor is megérkezett. 7 taggal határozatképes az elnökség. 

Kacsa, erről majd beszéljünk. 

 

205/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége elfogadta az elnökségi ülés napirendi pontjait. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: Két ülés közötti napirendi pontok. Egyben szavazhatjuk, vagy végig menjen 

egyesével? 

 

206/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a korábbi 1/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve 

úgy határozott, hogy a BENDA 96 Bt-t felveszi a tagjai közé. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

207/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a korábbi 2/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve a 2018. október 

13.-án Bilbaoban megrendezésre kerülő WDSF Junior II Latin Világbajnokságra első helyen az Urbán 

István és Urbán Lilla (Forma TSE, Szeged) párost, második helyen a Härtlein Ákos és Farkas Gréta Éva 

(Forma TSE, Szeged) párost delegálja, tartalék párosok: Kovács-Kalic Károly Péter és Farkas Liliána (Pro-

Art TS, Kistelek), Pusch Kevin és Albert Emma (SZIGO KTSE, Szigetvár). A Szövetség az első helyen 

delegált páros számára 35.000 forint, a második helyen delegált páros számára 17.500 forint útiköltség 

támogatást biztosít a versenyen való részvételhez. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

208/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportjáért felelős elnökségi 

tag előterjesztése szerint a korábbi 3/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve jóváhagyja 

a Versenytánc szakág döntnöki és versenyfelügyelői munkára vonatkozó szabályzatának módosítását. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

209/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 4/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve nem járul hozzá Kurtyán Miklós és Butor Zsófia (Valcer TS) latin 

A osztályban történő összeírásához. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

 



210/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 5/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve hozzájárul Peter Rupp Német Táncsport Szövetségtől a Magyar 

TáncSport Szakszövetséghez történő átigazolásához. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

211/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 6/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve hozzájárul Kiss Zsombor Gábor és Markos Nikol (Studio 2000 

TSE-Botafogó Táncegyüttes) latin D osztályban történő összeírásához. 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

212/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az akrobatikus rock’n’roll szakág versenysportért felelős 

elnökségi tag előterjesztése alapján a korábbi 7/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve a 2018. 

október 13.-án Harkovban megrendezésre kerülő WRRC Main Class Contact, serdülő, és junior 

világkupa versenyre az alábbi párosokat nevezi: 

  

Kategória Táncos Táncosnő Tagszervezet 

Rock 'n' Roll – MC Contact Czanik László Korpás Petra RÓK and Roll – Masters 

Rock 'n' Roll - MC Contact Brauer Jonas Megyesi Veronika Rock and Magic SE 

Rock 'n' Roll - MC Contact Csortos Kristóf Csényi Fanni Rock and Magic SE 

 Egyhangúlag elfogadva. 

 

213/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az akrobatikus rock’n’roll szakág versenysportért felelős 

elnökségi tag előterjesztése alapján a korábbi 8/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve a 2018. 

október 13.-án Miamiban megrendezésre kerülő WRRC MC Free világkupa versenyre az alábbi 

párosokat nevezi: 

  

Kategória Táncos Táncosnő Tagszervezet 

Rock 'n' Roll – MC Free Mészáros Gábor Lengyel Bonita 
Négy Muskétás SE – 

Rock and Magic SE 

 Egyhangúlag elfogadva. 

 

214/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 9/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve hozzájárul Köllő Balázs Román Táncsport Szövetségtől a Magyar 

TáncSport Szakszövetséghez történő átigazolásához. 

 Egyhangúlag elfogadva. 

 

 

 

 



215/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 10/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve hozzájárul a B-A-S Országos Bajnokság, Senior Open Országos 

Bajnokság 2018. december 8-áról 2018. december 15-ére történő módosításához. 

 Egyhangúlag elfogadva. 

 

216/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a korábbi 11/2018-IX. számú elnöki döntését 

megerősítve úgy határozott, hogy a 2018. szeptember 30-ára meghirdetett Rendkívüli döntnöki 

megbeszélést hivatalos MTáSZ döntnöki továbbképzéssé minősíti. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

217/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a korábbi 12/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve jóváhagyta a 2019. 

évi sportösztöndíj pályázat kiírását. 

 Egyhangúlag elfogadva. 

 

218/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 13/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve hozzájárul a 2018. november 3-ai III. FŐNIX Kupa helyszínének 

módosításához.  

Egyhangúlag elfogadva. 

 

219/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az akrobatikus rock and roll szakág pontozóbírókért 

felelős elnökségi tag előterjesztése alapján a korábbi 14/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve 

a pontozóbírói és versenyfelügyelői kijelöléseknél az alábbi módosításokat elfogadja: 

2018.10.06. Ikrény 

Dr. Patona Borbála helyett Harangozó Veronika 

Pető Gábor helyett Szabó Róbert 

2018.10.06. Heves 

Holecska Anita helyett Szarvasné Kállai Márta 

2018.10.07. Budapest 

Horváth-Matán Szilvia helyett Putics-Bondor Virág 

Horváth Márk helyett Juhász Péter 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

220/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytán szakág versenysportjáért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a korábbi 15/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve jóváhagyja a 

Versenytánc Versenyszabályzat módosítását. A szabálymódosítások hatályba lépése 2019.01.01. 

 Egyhangúlag elfogadva. 

 

 



221/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a korábbi 16/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve a 2018. november 

3.-án Ústí nad Labem-ben megrendezésre kerülő WDSF Showdance Latin Európa-bajnokságra első 

helyen Tóth Árpádot és Lengyel Claudiát (Botafogó TE, Budakeszi – Alex-Moore TSE, Ráckeve), 

második helyen Mizsér Tamást és Fülöp Zsuzsannát (Pro-Art Táncstúdió, Kistelek – Oktogon TSE, 

Budapest) delegálja, tartalék páros: Néber Árpád Balázs és Iszlatyi Kinga (Stúdió 2000 TSE, Kiskunhalas). 

A Szövetség az első helyen delegált páros számára 25 000 forint, a második helyen delegált páros 

számára 12 500 forint útiköltség támogatást biztosít a versenyen való részvételhez. 

 Egyhangúlag elfogadva. 

 

222/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a korábbi 17/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve a 2018. november 

3.-án Ústí nad Labem-megrendezésre kerülő WDSF Showdance Standard Európa-bajnokságra első 

helyen Borbás Csaba és Tóth Emília (Pro-Art Táncstúdió, Kistelek), második helyen Pék Máté és Nagy 

Edit Lilla (Dance Talent Tánccsoport Egyesület, Budaörs) párost delegálja. A Szövetség az első helyen 

delegált páros számára 25 000 forint, a második helyen delegált páros számára 12 500 forint útiköltség 

támogatást biztosít a versenyen való részvételhez. 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

223/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a korábbi 18/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve a 2018. december 

2-én Shenzenben megrendezésre kerülő WDSF Latin Formációs világbajnokságra első helyen 

a Savaria TSE formációs csapatát, második helyen a Gála TE formációs csapatát delegálja. A Szövetség 

az első helyen delegált csapat számára 500 000 forint, a második helyen delegált csapat számára 250 

000 forint útiköltség támogatást biztosít a versenyen való részvételhez. 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

224/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a korábbi 19/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve a 2018. november 

3.-án Ústí nad Labem-ben megrendezésre kerülő WDSF Tíztánc Európa-kupára a Gombkötő Balázs és 

Laskovics Petra (Lorigo TSE, Szombathely) párost delegálja. 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

225/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az akrobatikus rock’n’roll szakág versenysportért felelős 

elnökségi tag előterjesztése alapján a korábbi 20/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve a 2018. 

október 20.-án Graz-ban megrendezésre kerülő WRRC Lányformációs és Junior páros formációs 

világbajnokságra és MC Free Style világkupára az alábbi formációs csapatokat és párosokat nevezi: 

  

Kategória Táncos Táncosnő Tagszervezet 



Rock 'n' Roll - MC Free Style Karácsony Zsolt Szabó Nikoletta 
RÓK and Roll – 

DancEarth 

Rock 'n' Roll - MC Free Style Mészáros Gábor Lengyel Bonita 
Négy Muskétás SE – 

Rock and Magic SE 

  

Kategória Formáció neve Tagszervezet 

Rock 'n' Roll Formations - Girls Xpress Masters SE 

Rock 'n' Roll Formations - Girls Party Team Rock and Magic SE 

Rock 'n' Roll Formations - Girls Brill Rockin’ Board TSE 

  

Kategória Formáció neve Tagszervezet 

Rock 'n' Roll Formations - Juniors Vis-Amoris Musztáng SE 

Rock 'n' Roll Formations - Juniors Back tot he Future Rock and Magic SE 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

226/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 21/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve hozzájárul Bodó Hanna (Kenguru TSE) serdülő kategóriából 

children kategóriába történő visszaminősítéséhez. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

227/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a korábbi 22/2018-IX. számú elnöki döntését 

megerősítve a 2018. november 3-án Vila Nova de Famalicão-ban megrendezésre kerülő Profi Tíztánc 

Világbajnokságra a Budai Attila és Barna Lilla (Valcer TS) párost delegálja. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

228/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a korábbi 23/2018-IX. számú elnöki döntését 

megerősítve úgy határozott, hogy az AGORA Szombathelyi Kulturális Központ és a Lorigo TSE WDSF 

versenyrendezési kérelmét a 2019. évi Savaria Nemzetközi Táncversenyre jóváhagyja és továbbítja a 

WDSF felé. 

Egyhangúlag elfogadva. 

   

229/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 24/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve hozzájárul Fejes Botond és Movik Imola (Érdi TSE) latin E 

osztályban történő összeírásához. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

230/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a korábbi 25/2018-IX. számú elnöki döntését 

megerősítve úgy határozott, hogy a Szilver TSE WDSF Junior II Tíztánc Világbajnokságra vonatkozó 

versenyrendezési kérelmét jóváhagyja és továbbítja a WDSF felé. 



Egyhangúlag elfogadva. 

  

231/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág pontozóbírókért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a korábbi 26/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve jóváhagyja a 2018. 

október 20-ai formációs pontozóbírói továbbképzés kiírását, költségeit. 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

232/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a korábbi 27/2018-IX. számú elnöki döntését 

megerősítve a 2018. november 4.-én Nagyszebenen megrendezésre kerülő WDSF Senior I Tíztánc 

Világbajnokságra a Szánthó Péter és Juhász-Szánthó Szilvia (Claudius TSE, Budapest) párost delegálja. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

233/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az akrobatikus rock’n’roll szakág versenysportért felelős 

elnökségi tag előterjesztése alapján a korábbi 28/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve a 2018. 

október 27.-én Moszkvában megrendezésre kerülő WRRC MC Free Style világkupára az alábbi 

párosokat nevezi: 

  

Kategória Táncos Táncosnő Tagszervezet 

Rock 'n' Roll - MC Free Style Karácsony Zsolt Szabó Nikoletta RÓK and Roll – DancEarth 

Rock 'n' Roll - MC Free Style Mészáros Gábor Lengyel Bonita Négy Muskétás SE – Rock and Magic SE 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

234/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a rendező kérelmére a korábbi 29/2018-IX. számú elnöki 

döntését megerősítve úgy határozott, hogy az 54. Savaria Nemzetközi Táncverseny (WDSF World Open 

Latin) időpontmódosító kérelmét továbbítja a WDSF felé. A verseny új időpontja: 2019. június 1. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

235/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 30/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve hozzájárul Kovács Győző és Bertalan Réka (Forma TSE – 

Oktogon TSE) standard B osztályban történő összeírásához. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

236/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a korábbi 31/2018-IX. számú elnöki döntését 

megerősítve úgy határozott, hogy 2019. január 1-jétől a versenytánc szakág és a szabadidősport 

területén bevezeti az elektronikus versenykönyveket. Az XEK.HU Kft-vel való szerződéskötéssel az 

elnökség Zsámboki Marcellt bízza meg, melynek határideje 2018. október 30. 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

 

http://xek.hu/
http://xek.hu/


237/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az akrobatikus rock and roll szakág pontozóbíróiért 

felelős elnökségi tag előterjesztése szerint a korábbi 32/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve 

jóváhagyja a versenyvezető testület kijelöléseinek módosítását a következők szerint: 

2018. október 20. Gyöngyös: 

VVF: Lengyel Veronika helyett Juhász Péter 

VF:   Vinczefi Ferenc helyett Dr. Pál Zoltán 

2018. október 21. Budapest: 

PB:  Harangozó Veronika helyett Szalma István 

2018. október 28. OB_Budapest: 

VF:   Tormásiné Neuwirth Anikó helyett Pelyhe Szabolcs 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

238/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a korábbi 33/2018-IX. számú elnöki döntését 

megerősítve hozzájárul Iana Iovanas Román TáncSport Szövetséghez történő átigazolásához. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

239/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelme alapján a korábbi 

34/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve jóváhagyja Horváth Gergő és Birkás Sára (Eraklin 

Táncklub Egyesület) E osztályban történő összeírását 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

240/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 35/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve hozzájárul Balassa Albin és Szöllősi Eszter (EMotion Táncstúdió) 

latin E osztályban történő összeírásához. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

241/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág pontozóbíróiért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a korábbi 36/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve úgy határozott, 

hogy 2018. december 2-án és december 8-án pontozóbírói vizsgát tart. A vizsgabizottság tagjainak 

felkéri Bíró Csabát, Kis Jánost és Kuzma Pétert. A vizsgáztatói tiszteletdíj 10000 Ft/fő/nap. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

242/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág pontozóbíróiért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a korábbi 37/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve Bíró Csabát, Jenei 

Évát és Kis Jánost kéri fel a Kozma Gábor féle számlálói program tesztelését végző bizottság tagjainak. 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

 

 



243/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 4/2018-

IX. számú elnöki döntését módosítva és a korábbi 38/2018-IX. számú elnöki döntését megerősítve 

jóváhagyja Kurtyán Miklós és Butor Zsófia (Valcer TS) latin A osztályban történő összeírását. 

Egyhangúlag elfogadva. 

  

244/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére a korábbi 39/2018-

IX. számú elnöki döntését megerősítve hozzájárul Tibold Márton és Fuchs Alexandra (Black Bunny RRC) 

részvételéhez a 2018. december 9-én Ljubljanában megrendezésre kerülő Couple Dance Show 

világkupán. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: A következő a TáncSport Magyar Bajnokságok dátuma, rendezése. Ezügyben 

tárgyalásokat folytattunk. A szigetszentmiklósi sportcsarnok jött szóba, illetve a MOM melletti 

sportcsarnok. Úgy terveznénk, hogy a MB-t és a HDO-t egy hétvégén, február 1. hétvégéjén 

rendeznénk meg a MOM-ban Budapesten. Kaptunk árajánlatot, és két napra lebontva nem lenne 

drágább Budapest.  

Én áttekintettem három évre visszamenőleg a költségvetést, könyvelést, és a két hétvége annyira 

sokba került, hogy 4 napból rentábilis rendezvényt nem lehet megcsinálni. Az elmúlt években olyan 

mínuszba ment a szövetség, hogy én azt gondolom, máshonnan kellett forrást elvonni.  

Javaslom a többi tagnak is átnézni ezt. A beszámolóban nem ekkora költségek jelentek meg, érdemes 

megnézni. 

Maryvel egyeztettem, hogy egy hétvégére hogy lehetne beosztani a kategóriákat, miket 

pályáztathatnánk meg. 

 

Kis Katalin: Szerintem a kiemeltebb, magasabb szintű kategóriák kellenének, hogy a szövetségnél 

maradjanak, és akárhogy is mondjuk, az alacsonyabb kategóriákat ki lehetne adni egyesületeknek. 

 

Zsámboki Marcell: Van egy programterv is. A tavalyi nevezőszámokból indult ki Mary. 

 

Zsom Olivér: Szerintem ezért fölösleges megrendezni a HDO-t. Az volt eddig a cél az elmúlt években, 

hogy minél nagyobb, nívósabb legyen a verseny. Ha ezt kivisszük, ez kellemetlen lesz. 

A juniorban is csak a latin marad meg, senior I-re jönnek a legkevesebben, az fölösleges. Az ifik 

kimaradnak. Szerintem ez kellemetlen. A tíztáncosokat kizárjuk teljesen. 

 

Zsámboki Marcell: Abban gondolkodtunk, hogy alapvetően van kb. négy open verseny 

Magyarországon. Kell-e, hogy a budapestin is minden kategória jelen legyen? 

 

Horváthné Krizsa Mária: Ettől többet két napba belegyűrni esélytelen, az ifik, ha elindulnak egyáltalán, 

akkor felnőttben tudnak. 

 

Kis Katalin: Ha jól szűrtem le a Közgyűlésen, akkor itt az a rendezői összefogás a fontos a kluboknak, 

ami ezt összeköti. Meg a MB színvonala. Nem tudom, fontos-e a HDO? Lehet, hogy a MB nívójának a 

rovására megy a minél nagyobb HDO-ra törekvés. 



 

Bíró Csaba: Igen, nem vagyok biztos benne, hogy így erőltetni kell a nemzetközi versenyt. Lehet, hogy 

a szövetség jobban oda tud állni a rendező egyesületek mellé inkább. Mi eddig a pénzügyi oldalt nem 

láttuk. 

 

Zsámboki Marcell: Akkor térjünk vissza a kétnapos Magyar Bajnoksághoz a tíztánc kivételével. 

 

Horváthné Krizsa Mária: Kivettük még a kűrt, a formációt, a nyolctáncot, meg a kerekesszékesek 

sincsenek benne. 

 

Zsámboki Marcell: Így viszont lehet, hogy 1-2 MB-ot vissza lehet tenni. Mínuszba nem megyünk. Azt 

nem tudjuk előre, hogy jönnek-e be pénzek. A nemzetközi versenyekre a támogatások szigorodtak. 

Kijött a minisztériumtól, hogy csak a felnőtt és az azalatti legmagasabb korosztály VB és EB versenyeit 

támogatják. Arra nem számíthatunk, hogy kapunk rá pénzt. A számoknak utánanézve ez nem olyan 

fényes. 

Mindezekkel együtt maradhatunk abban, hogy ez a két nap lesz? 

 

Zsom Olivér: Szerintem ezt nem itt kellene eldöntenünk. Nem ennyi idő alatt. Eddig két hétvégéről 

beszéltünk és a semmiből jött ez a változat. 

 

Zsámboki Marcell: 2016-ban mínusz 6 millióról beszélünk a 4 napra, 2017-ben majdnem mínusz 5 

millió, 2018-ban pedig mínusz 3,7 millió. Ez a végleges a könyvelés alapján. 

 

Juhász Péter: Nyilván más helyeken nem lett elköltve a pénz. Be volt tervezve pl. rockys nemzetközi 

utazásra X összeg, de az nem lett arra elköltve. 

 

Zsámboki Marcell: Illetve én mindig mondom, hogy pl. nem jó dolog állami támogatásokkal számolni 

a költségvetésnél, mert a támogatásokban nem lehetünk biztosak. Ha be van tervezve, akkor az 

úgymond egy kötelezettségvállalás. A következő években nem biztos, hogy ezeket be kellene tervezve.  

Most ugye tervezve van kb. 22 millió. Ha most kijövünk 15 millióból, akkor vissza tudunk forgatni 7 

milliót. Jó versenyt akarunk, d nem akarjuk eltapsolni ugyanazt az összeget 2 napra 4 helyett. 

 

Horváthné Krizsa Mária: Fény és hangtechnikára nekem van ismerősöm, aki lehet, hogy jó ajánlatot 

adna. Ha lenne, hogy mire kellene nekünk árajánlat, akkor az jó lenne.  

 

Zsom Olivér: Még mindig vacillálok. Mi lenne, ha legalább az international openeket megtartanánk. 

 

Zsámboki Marcell: Akkor szavazzunk most arról, hogy egy hétvége lesz. A pontos programot még 

egyeztetjük. A kerekesszékeset Szombathely megrendezi. 

 

Zsom Olivér: A licence díjat fizetnénk az international openeknek, az lenne plusz kültség. A nevezési 

költségekből nem jönne vissza. De minden más helyben lenne. A standard és latin intereket szerintem 

meg tudnánk tartani. 

 

Zsámboki Marcell: 4700 CHF a két inter rendezési díja. Kb. 1,5 millió. 



Zsom Olivér: Nevezésből bejön kb. 5000 Euro. Ha 50 pár indul mindkét számban. 

 

Kis Katalin: Esetleg valami hotellel lehetne szerződést kötni. Hogy hivatalos hotel lenne, és velük 

letárgyalhatnánk a foglalást. 

 

Bíró Csaba: Akkor most mi szól a kisebb kategóriák ellen? Mert akkor maradhatna az eredeti.  

 

Zsom Olivér: Ha lesz junior VB jövőre, akkor a juniorokat kell mutogatnunk. 

 

Zsámboki Marcell: A kérdésem, hogy a Mary által körbeküldött tervezet alapján megfelel a rendezés? 

 

245/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége úgy határozott, hogy 2019. február 2-3-án rendezi meg 

a 2019. évi TáncSport Magyar Bajnokságokat és Hungarian Dance Opent. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: Egyben szavazzunk a következőre is: 

 

246/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége úgy határozott, hogy a Hungarian Dance Open 

megrendezési szándékát továbbítja a WDSF felé. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: Akkor, ha nincs más, lezártuk a MB 2019 napirendi pontot. Jön a 2019-es kiemelt 

versenyek pályázati kiírása. A legnagyobb probléma, hogy csak 13 verseny időpontja van fent a 

nemzetközi naptárban a közel 50-ből. A nagyobb baj, hogy a legtöbb versenyre pályázat sincs. Október 

végén. Ennek tükrében állította össze Mary a hazai tervezetet. 

 

Horváthné Krizsa Mária: Tegnap jött Kuzma Petitől a kérés, hogy lehet-e open verseny a formációs MB 

és lehet-e az később? Nem is baj, ha több formáció van a versenyen, csak 2 hazai csapatot érint. Nincs 

értelme tovább várni, küldjük ki a pályázatot. 

 

247/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportjáért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján jóváhagyja a 2019. évi kiemelt versenyek első körös pályázatát. A pályázatok 

beérkezési határideje 2018. november 19. éjfél. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: Szabálymódosítások. 

 

Bíró Csaba: A vizsgához és a továbbképzéshez volt javaslatom. A továbbképzésen való nagyobb arányú 

részvételt motiválnám vizsgán mentességgel. Legyen képzések száma, mínusz 2, amin részt kell venni. 

Idén 15-en egyáltalán nem vettek részt egy képzésen sem. 

A besorolási értékeknél ugyanaz számít. 

 



Zsámboki Marcell: Magyar Bajnokságon csak az pontozhat a szabályzat szerint, akinek WDSF licence 

van.  Én nem kötném a MB pontozást ehhez. Nálunk is van B kategóriás WDSF pontozó. 

 

Kis Katalin: Nálunk ez egyáltalán nincs a nemzetközivel összevonva. 

 

Zsámboki Marcell: Akkor ezekkel a megbeszélt módosításokkal el tudjátok fogadni a módosításokat? 

 

Zsámboki Marcell: Az U21, és formációs MB-ra legyen még elég a 9 pontozó, ezt kellene még 

módosítani. Mehet oda egy csillag, és megjegyzéssel beírjuk. 

 

248/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág pontozóbírókért felelős elnökségi 

tag előterjesztése szerint jóváhagyja a Versenytánc szakág pontozóbírói és számlálóbírói munkára 

vonatkozó szabályzatának módosítását, melynek hatályba lépése 2019. január 1. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Horváthné Krizsa Mária: Változott a nemzetközi kűr szabályzat, már nincs korlátozva az emelések 

száma, illetve lehetséges eszközöket is használni. Ezt kellene a magyarba is belevenni.  

 

Kis Katalin: Az a helyzet, hogy ezzel akkora kaput nyitottak meg, hogy lesznek gondjaik. Akkora 

hülyeségeket tudnak kitalálni. Nem lehet egyszerűen jól megfogalmazni a szabályzatot. 

 

Horváthné Krizsa Mária: Egyelőre ez a változás. A WDSF szabályzatot átvesszük. Ahogy néztem a 

külföldieket, átlagban 4-et 5-öt emelnek. 

 

Zsámboki Marcell: Van egy olyan, hogy a hazai WDSF versenyekre kötelezővé tegyük-e a válkeresek 

részvételét. Ezek a versenyek nekik vannak rendezve alapvetően. Megfelelő igazolást el lehet fogadni. 

Mi lenne, ha 50%-on kellene részt venniük? 

 

Bíró Csaba: Év elején nem lehet tudni, hogy pontosan mennyi WDSF verseny lesz. Azt mondják év 

elején, hogy arra számítottak, hogy lesz év végén. 

 

Zsámboki Marcell: Szerintem az 50%-ot bevezethetjük. 

 

Horváthné Krizsa Mária: Jó lenne a magasabb osztályosokra bevezetni, de a válker legalább támogatva 

van. Fordítsák erre a támogatást. Ugyanazt nem várhatjuk el azoktól, akiket nem támogatunk. 50%, de 

minimum egy. Úgy akkor is kell indulni, hogy csak egy van egy kategóriában. 

 

249/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján jóváhagyja a versenytánc Versenyszabályzat módosításait, melynek hatályba 

lépése 2019. január 1. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 



Zsámboki Marcell: Mi lenne, ha a delegálást is megváltoztatnánk? VB-re és EB-re? Én azt mondanám, 

hogy a MB 1-2 menne a VB-re.  

 

Bíró Csaba: Ha olyan szintű a 3. párosunk, hogy őket is futtatni kellene, akkor kellene, hogy legyen rá 

valami lehetőség. A szakágnak, vagy valami. 

 

Horváthné Krizsa Mária: Bennem az merült még fel, hogy az XEK.HU nézi a kirívó pontozást. Nekik erre 

megvan a kimutatásuk. Nem lehetne, hogy azt a döntnök is megkapja alapból? 

 

Papp Viktor: Nálunk ezt megkapja a versenyfelügyelő. A képzésen megbeszéltük, hogy figyelmeztetjük 

a kirívókat. 

 

Kis Katalin: Nálunk ez a reményfutam előtt a nemzetközin is figyelve van. Szólunk azoknak, akiket érint, 

hogy figyeljenek rá oda. 

 

Horváthné Krizsa Mária: Vannak azért feltűnő dolgok. Amikor a Balázsék és Lauráék nem kapnak x-et 

az első körökben, az azért feltűnő. És nem azért, hogy bedobta a cipőt, mert úgyis tovább jut. A 

számlálói szabályzatba jó lenne, ha ez be lenne véve. mert a Jánosék belekötnek egyébként mindenbe. 

 

Bíró Csaba: Elkészült a pontozóbírói vizsga kiírása. Ez még mindenkire vonatkozik. Idén még ez van. A 

vizsgabizottságot módosítanám majd. Már folyamatban vannak a kérdések. Meglesznek, ki lesznek 

küldve. Az új pontozóknak előtte be kell nyújtani bizonyos igazolásokat, de ugyanúgy ezt a tesztet kell 

megcsinálniuk. Nekik a vizsga díja tér el. 

És akkor a sárga részt vegyük ki. Majd akkor a vizsgabizottságot kell módosítani. Másoknak ez nagyobb 

presztízs.  

 

250/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág pontozóbírókért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján jóváhagyja a 2018. december 2-ai és 8-ai pontozóbírói vizsga kiírását. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: Akkor a válker. 

 

Horváthné Krizsa Mária: Nekem a költségekkel kapcsolatban van gondom. Kaptam egy táblázatot, 

hogy mi volt a terv, mi maradt. Illetve kaptam mást, miszerint nincs pénz. Az oktatók meg a terv 

megvan. 

 

Bíró Csaba: Kik az oktatók? 

 

Zsámboki Marcell: Sandro. Hoffmann az egyik. Ő a latinos. Vezetett edzést meg mentális tréninget 

tart. Juhász Ági van még latinra. Van standardra a László Csaba. Én tettem bele egy fórumot is, ahol 

konkrétan a válker tagok elmondhatják a dolgaikat, kérdezhetnek. Zsámboki Marcell: És itt lesz 

Budapesten, a Reitter Ferencben. Oda kaptunk egy kedvező árajánlatot.  

 

 



Zsom Olivér: Ezen akkor én is ott lennék, mint a sportolókért felelős tag. Sandrot amúgy nem tudom 

mennyire ismeritek. Mert jó szakember, de ő nem tud táncolni. 

Zsámboki Marcell: Ő a bemelegítést, vezetett órát és a hajtós edzést fogja tartani. 

 

Zsom Olivér: Szerintem egy bemelegítésre például nem kellene költenünk ennyit. Ide hívjuk a Sandrót, 

mikor van egy Törökgyörgy Melindánk. Magyarokkal jóval olcsóbban ki lehetne ezt hozni. Kiváló 

magyar szakembereink vannak. 

 

Törökgyörgy József: Az is jó például, hogy a Melinda magyarul tud kommunikálni, a Sandrot pedig 

fordítani kell. 

 

Zsámboki Marcell: Diákolimpia. Múlt héten voltunk az MDSZ-nál Alexandraáal és ott kaptunk egy 

leszúrást, hogy nem teljesítettük a kötelező létszámot. Kérdezték, hogy mi a probléma, hogyan lehetne 

ezt orvosolni. A diákoknak azért fontos az itt szerezhető plusz pont. 

 

Kis Katalin: Itt az a gond, hogy a párosok nem egy iskolába járnak. Az a baj, hogy nem fogadják el így 

az eredményt. Illetve a korosztályok sem azonosak. 

 

Zsámboki Marcell: A mi szabályzatunkban van szóló is. 

 

Zsom Olivér: Nem fognak kiállni szólózni. Például egy B osztályos ifis. 

 

Zsámboki Marcell: Beszéltünk arról, hogy működhetne, ha több szóló kategória bejönne a 

szövetséghez. Picit függőben hagytuk. Írt Alexandra egy koncepciót, hogy mivel tudnánk visszakerülni. 

A lényeg, hogy tanév végéig lemenjenek a versenyek. Lehet több verseny is, mi határozzuk meg a 

kategóriákat, a kiírásokat. 

November elején kell szerződnünk az MDSZ-szel. 

 

251/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége felhatalmazza az elnököt, hogy a 2018/19. évi 

Diákolimpia megrendezésére az MDSZ-szel a szerződést megkösse. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: A WDSF General Meetinggel kapcsolatban végülis sikerült letárgyalnunk a Hiltonnal 

azt az árat, amit a szövetség kér. A Külgazdasági Minisztériumnak van most egy diplomáciai osztálya, 

illetve a Sportállamtitkárság is a rendezvény mellett lenne. Egyelőre ez egy pályázat, ha összejönne, az 

azért nagy dolog lenne. Nem tudom, hogy a WRRC-nek lehetne-e itt egy meetinget. Hivatalosan már 

2017 októberében el kellett volna dönteniük, hol legyen. Valószínűleg nem nagyon vannak megfelelő 

pályázatok. 

Aktuális delegálások. 

 

Papp-Klisóczki Alexandra: Van benne rockys és versenytáncos is. 

 

Zsom Olivér: A tíztáncosnál már mehet is a következő páros, hogy ne húzzuk az időt. A Dénes és a Petra 

latin része most a VB miatt szünetelt, így nem tudnának úgy felkészülni. 



Zsámboki Marcell: Van valami különleges hozzáfűznivaló? Szavazhatjuk ezeket egyben? 

 

252/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az akrobatikus rock’n’roll szakág versenysportért felelős 

elnökségi tag előterjesztése alapján a 2018. november 10.-én Diepenbek-ben megrendezésre kerülő 

Lányformációs, Junior és MC Contact világkupára az alábbi párosokat és formációs csapatokat nevezi: 

 

Kategória Táncos Táncosnő Tagszervezet 

Rock 'n' Roll - Junior Poór Dániel Bárdosi Violett Dinamik R’n’R Club SE 

Rock 'n' Roll - Junior Toma Patrik Fazekas Noémi Rock and Magic SE 

Rock 'n' Roll - Junior Polyánki Benedek Fórián Kata RÓK and Roll – Rockin’ Board 

Rock 'n' Roll - Junior Záhonyi Patrik Bradács Tamara Masters SE 

Rock 'n' Roll - Junior Ölbey Vajk Szalma Borka Musztáng SE – Masters SE 

Rock 'n' Roll - Junior Juhász Olivér Németh Zorka Dorka HUNGARockY TE – Galaxy RRC 

Rock 'n' Roll - Junior Gábor László Szalai Alexa Masters SE 

Rock ’n’ Roll – MC Contact Bánhidi Dániel Czetl Fanni Galaxy RRC 

Rock ’n’ Roll – MC Contact Jonas Brauer Megyesi Veronika Rock and Magic SE 

Rock ’n’ Roll – MC Contact Czanik László Korpás Petra RÓK and Roll SE – Masters SE 

Rock ’n’ Roll – MC Contact Csortos Kristóf Csényi Fanni Rock and Magic SE 

Rock ’n’ Roll – MC Contact Sevinger Dávid Gönczöl Regina Kid Rock and Roll SE 

 

Kategória Formáció neve Tagszervezet 

Rock 'n' Roll Formations - Ladies Sol Invictus Musztáng SE 

Rock 'n' Roll Formations - Ladies The Szupergirls Rock and Magic SE 

Rock 'n' Roll Formations - Ladies Baby Dolls Kid Rock and Roll SE 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

253/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az akrobatikus rock’n’roll szakág versenysportért felelős 

elnökségi tag előterjesztése alapján a 2018. november 17.-én Grand-Saconnex-ben megrendezésre 

kerülő MC Free Style világbajnokságra az alábbi párosokat nevezi: 

 

Rock ’n’ Roll – MC Free Mészáros Gábor Lengyel Bonita Négy Muskétás SE – Rock and Magic SE 

Rock ’n’ Roll – MC Free Karácsony Zsolt Szabó Nikoletta DancEarth TSE – RÓK and Roll SE 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

254/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a 2018. december 8-án Guadalajarában megrendezésre kerülő WDSF 

Ifjúsági Tíztánc Világbajnokságra a Mészáros Bence Levente és Balanescu Liliána (Szilver TSE, 

Szentes) párost delegálja. A Szövetség a delegált páros számára 35.000 forint útiköltség támogatást 

biztosít a versenyen való részvételhez. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 



255/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a versenytánc szakág versenysportért felelős elnökségi 

tag előterjesztése alapján a 2018. december 15-án Rigában megrendezésre kerülő WDSF Ifjúsági Latin 

Világbajnokságra első helyen a Novák István és Sebesi Daniella (Pro-Art TS, Kistelek) párost, második 

helyen Szabó Ábel Zsombor és Bokodi Panna (Valcer TS, Debrecen) párost delegálja, tartalék párosok: 

Somoskői László és Pós Polett (Miskolcz-Revital TSE, Miskolc), Nagy Márk és Unger Fanni (SZOLDANCE 

TSE, Szolnok – Pro-Art TS, Kistelek). A Szövetség az első helyen delegált páros számára 50.000 forint, a 

második helyen delegált páros számára 25.000 forint útiköltség támogatást biztosít a versenyen való 

részvételhez. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: BA képzés, Viktor. 

 

Papp Viktor: Nos, a jelenlegi helyzetet ismeritek. Ezt egy hosszú előkészítés előzte meg. Végülis 

beindult a rockys képzés a TE-n, igaz kis létszámmal, de megvan. 5-en vannak.  Azonban közben értek 

engem is váratlan meglepetések. 

 

Kis Katalin: Nagyon sok szakágban nincsenek többen. Ahogy megnéztem a listát, sokan csak ilyen 

létszámmal indultak. 

 

Papp Viktor: Most történt egy megkeresés, amin meglepődtem. Utoljára Alexandrával voltunk az 

egyetemen egyeztetni Dr. Sterbenz Tamással. Akkor szó sem volt ilyenekről, ami most van. 

Megkeresett engem egy úr, aki az együttműködéseket intézi. Olyan megállapodástervezetet állított 

össze, amilyet elvileg minden szövetséggel kötnek, akik igénylik az egyetemi képzést. Ez nekem teljesen 

új volt, főleg a pénzügyi rész. Ami azért elég jelentős. Át kellene néznünk ezt a tervezetet és össze 

kellene gyűjtenünk a kérdéseket, amit fel tudnánk tenni. 

 

Kis Katalin: Van bármi előnye az oktatónak abból jelenleg, hogy ilyen komoly képzésen vesz részt? 

Azzal a szakemberrel szemben, aki elvégez egy OKJ képzést? Magánegyesületeknél ugyanannyiért 

fognak oktatni. A képzés büszkeséget ad, de más pluszt nem igazán ad neki. Félévente szakáganként 

500 000-et fizetni azért elég jelentős. Nem annyira tudjuk mi motiválni az edzőinket, hogy ez bármivel 

is többet ad. 

 

Papp Viktor: Ha mi küldünk, akkor az adott oktató díját is ki kell fizetnünk. Ez nagy dolog lenne, ha 

mindkét szakágban beindulna ez. Nálatok ott van a Táncművészeti, nálunk ez sem. A két szakágban 

edzői végzettséget nézve a legmagasabb szint a középfokú OKJ képzés. Ezt fel kellene emelni. 

 

Kis Katalin: A munkáltató által nincsenek az egyetemi végzettségre motiválva. Most is vannak, akik 

fizetnek az oktatásért, mások nem. Ezt sok minden motiválja. És a jelenlegi is így, ezen az áron fog 

tovább menni? 

 

Zsámboki Marcell: Akkor ez felmenő rendszerben fog működni, tehát ha újabb évben indul, akkor 

minden évfolyamért külön-külön fizetnünk kell majd? 

 



Papp Viktor: Ha minden sportági szakszövetséggel ezt csinálják. 3 éves a képzés, egy szaknak 3 millió 

egy adott képzése.  

 

Kis Katalin: Ez a szerződés 2019/2020-ra vonatkozik. Ha következő évben indul, akkor újra íratni fognak 

szerződést. Meg kellene tudnunk, ez más sportágaknál hogyan működik. Nem tudnánk lekérni más 

szövetségtől? Precedenst kellene erre találni. 

 

Zsámboki Marcell: Ezt nem írjuk alá, ha ez jövő évre vonatkozik. Most a tiétek már fut, kialkudunk 

valami ingyeneset a versenytáncra is. 

Mivel törvényileg az OKJ elég, erre nem fog menni egyébként senki. 

Akkor adna pluszt, ha pedagógus, tanári végzettséget is adna a képzés. 

Ha nincs több, akkor egyebek. 

 

Juhász Péter: A páros formációs Magyar Bajnokság nem volt meghatározva, hogy melyik MB-n lenne 

megtartva. Erre tehetnénk egy megerősítést? Az lenne a megfelelő, mivel egy Musztángos és egy Rock 

and Magices csapat van, hogy nem a Magic MB-jén lenne, hanem Balatonfüreden, ahol a rendező 

független a két csapattól. 

 

Kis Katalin: Itt azért elég nagy most a harc, mert VB-n az egyik első lett, a másik 2. Az EB-n pont fordítva 

végeztek. 

 

Zsámboki Marcell: A pontozók semlegesek? 

 

Juhász Péter: Mindkét oldalnak vannak. De ezt már nem lehet lekövetni. 

 

256/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az akrobatikus rock and roll szakág versenysportjáért 

felelős elnökségi tag előterjesztésére úgy határozott, hogy a Páros Formációs Magyar Bajnokságokat 

2018. november 17-én Balatonfüreden az Acro Dance SE rendezi meg. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Papp-Klisóczki Alexandra: Csabáék szeretnék ezt a nemzetközi átigazolást. 

 

Bíró Csaba: Magyarországon versenyzett a fiú, aztán kint volt két évig Németországban. Most 

visszajött, de a Német Szövetség az egyesületnek nem reagált, így a szövetség kérné ki. 

 

257/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a tagszervezeti képviselő kérelmére hozzájárul Tóth-

Bucsek Bence Német TáncSport Szövetségtől történő kikéréséhez és átigazolásához a Magyar 

TáncSport Szakszövetséghez. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Papp-Klisóczki Alexandra: A lány C osztályban van, a fiú D-ben. Vissza szeretnének menni D-be, ami a 

szabályzat szerint kérelem nélkül nem adható nekik. 

 



258/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége hozzájárul Komáromi Miklós Erik és Papp Vivien (Forma 

TSE) latin D osztályban történő összeírásához. 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: A következő a pontozói vizsga bizottságának a módosítása. Ezt Csaba már 

elmondta. Elfogadja az elnökség? 

 

259/2018(X.24)  

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége a december 2-ai és 8-ai versenytánc pontozóbírói vizsga 

vizsgabizottságát az alábbiak szerint módosítja: 

december 2.: Kis János, Kuzma Péter, Ormándi Zoltán 

december 8.: Bíró Csaba, Kis János, Ormándi Zoltán 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: Van még a rockysoknál egy versenyvezető testületi módosítás 

 

Juhász Péter: Voltak visszamondások, és amiatt szükséges módosítani. 

 

260/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az akrobatikus rock and roll szakág pontozóbírókért 

felelős elnökségi tag előterjesztése szerint jóváhagyja a versenyvezető testület módosításait az 

alábbiak szerint: 

2018. november 3. TERÜLETI Martonvásár: 

PB: Horváth-Matán Szilvia helyett: Tromlerné Rusz Rita 

2018. november 4. TERÜLETI Budapest: 

VF: Tromlerné Rusz Rita helyett: Tormásiné Neuwirth Anikó 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Zsámboki Marcell: Lenne még 2 nekünk. A Magyar Bajnokság szervezőbizottságát kellene 

felállítanunk. Ezt majd külön szavaztatnánk, gondolkodjunk még rajta. 

A másik, hogy azt tudjátok, hogy volt egy fegyelmi tárgyalás, amit ellenem indítottak. Az Alapszabály 

és az elnökség ügyrendje ellentmondásos, mint kiderült, és ezt kellene az elnökségnek feloldania. A FB 

arra kért, hogy a következő ülésen szavaztassam azt meg, amit én korábban eldöntöttem. Judit 

döntnöki visszahívásáról van itt szó. Ezt nekem meg kell szavaztatnom. Ez már megvolt, de a határozat 

azt mondja, ezt meg kell erősíteni. 

A visszahívással kapcsolatban van itt egy joghézag. Csak a kijelölés van szabályozva, a visszahívás nincs 

szabályozva. 

Én nem vontam el hatáskört senkitől, mert erre nincs hatáskörünk. Ez a feladat nincs kiadva. Amit 

hibáztam, hogy döntés előtt nem kértem ki az elnökség véleményét. Ha kikérem a véleményt, de ti 

mind tiltakoztok ellene, akkor jogosan hívtam volna vissza. Ezt kimondta a Fegyelmi Bizottság. Az 

Alapszabályt megsértem ismét, ha nem szavaztatom ezt meg. A későbbiekben ezt le kell szabályozni. 

Én azt gondolom, hogy amíg ez nincs szabályozva, addig az elnök ebben azt dönt, amit akar. Ez a 

jegyzőkönyvben is benne van.  

 



Kis Katalin: Én azért szavazok, ahogy, mert én bízom abba, hogy megalapozott döntést hoztál. A 

szakágat érintő kérdésekben eddig is rátok hagyatkoztunk. Bízunk abban, akikkel együtt dolgozunk. 

 

Horváthné Krizsa Mária: Szerintem a rendezvény érdekében volt erre szükség. Ha rosszul döntöttél, 

akkor azt a Fegyelmi Bizottságnak kell szankcionálni, nem nekünk. 

 

261/2018(X.24) 

A Magyar TáncSport Szakszövetség elnöksége az elnök korábbi döntését megerősítve visszahívja 

Rimányi Juditot a 2018.09.23-án megrendezett XV. Kistelek Open, Felnőtt-Ifjúsági Tíztánc, Junior Latin 

Ranglista és Klubközi Verseny döntnöki pozíciójáról. 

6 igen, Zsámboki Marcell tartózkodik 

 

 


